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ZÁPIS č. 22/2018-2021 

z 22. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS) 

 

Datum: 24. 5. 2021 

Místo:  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169; MS Teams 

Přítomni: FFÚ (F1 – 4 členy): Marek, Král, Hulínský, Husák 

FMV (F2 – 4 členy): Čapková, Peterková, Pudil, Stehlíková 

  FPH  (F3 – 3 členy): Stříteský (předseda), Pokorný, Suchoňová 

  FIS  (F4 – 4 členy): Zouhar, Potančok, Mazouch, Staněk 

  NF  (F5 – 3 členy): Ševčíková, Vondráček (místopředseda), Korejs 

  FM  (F6 – 5 členů):  Pažitný, Váchová, Krbová, Prchal (místopředseda), Šimáček 

  Jiné  (CTVS – 1 člen): Fliedrová 

Omluveni: Zelenka, Bič, Smrčka, Říha, Váňa 

Hosté: J. M. prof. Machková (rektorka), doc. Dvořák (prorektor pro studijní 

a pedagogickou činnost, statutární zástupce rektorky), doc. Štěrbová (prorektorka pro 

strategii), Ing. Zouhar (kvestor), Ing. Nidl (ředitel CI) 

Předsedal: Stříteský (předseda) 

Komise: Finanční:   Král (předseda), Mazouch, Zelenka, Váňa, Stehlíková,  

Čapková, Ševčíková 

  Studijní a pedagogická: Zima (předseda), Peterková, Čermáková 

  Legislativní:   Bič (předseda), Krbová, Vondráček 

  Ubytovací a stravovací: Dolejš (předseda), Hulínský, Staněk, Šimáček  

 

 

Program (schválený): 

 

1. Zahájení, usnášeníschopnost, program 

2. Změna Jednacího řádu AS FFÚ VŠE  

3. Vnitřní předpisy NF VŠE  

a. Změna Statutu NF VŠE  

b. Jednací řád VR NF VŠE 

4. Výroční zpráva o činnosti VŠE za rok 2020 

5. Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2020 

6. Výroční zprávy pracovišť za rok 2020 

a. VZ o činnosti Centra tělesné výchovy a sportu za rok 2020  

b. VZ o činnosti CIKS za rok 2020  

c. VZ o činnosti Certifikačního ústavu za rok 2020  

d. VZ o činnosti Francouzsko-českého institutu řízení za rok 2020  

e. VZ o činnosti Institutu krizového managementu za rok 2020 

f. VZ o činnosti Institutu oceňování majetku za rok 2020  

g. VZ o činnosti Nakladatelství Oeconomica za rok 2020  

h. VZ o činnosti Správy účelových zařízení za rok 2020  

i. VZ o činnosti Centra informatiky za rok 2020  

j. VZ o činnosti xPort Business Acceleratoru za rok 2020 

7. Situační zpráva k rekonstrukcím kolejí Jarov 

8. Různé 
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Průběh: 

1. Zahájení, usnášeníschopnosti, program 

 

1.1. Předseda AS konstatoval, že je přítomno 22 členů AS z celkových 31 členů AS, a tedy AS je 

usnášeníschopný. K přijetí usnesení, k nimž je třeba prostá většina, je tedy třeba 12 hlasů, 

k přijetí usnesení, k nimž je třeba kvalifikovaná většina, je třeba 16 hlasů. 

 

1.2. Předseda AS konstatoval, že všechny body, které byly předmětem pozvánky na dnešní zasedání, 

byly řádně navrženy k tomu oprávněnými osobami, návrhy byly podány včas a splňovaly 

formální náležitosti.  

 

1.3. Předseda AS navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo 

žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat prostřednictvím aplikace v InSIS, a to s výsledkem 

níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 

pro-proti-zdržel se: 22-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Změna Jednacího řádu AS FFÚ VŠE  

 

2.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo děkanovi FFÚ doc. 

Mejzlíkovi, který uvedl důvod návrhu a po obsahové stránce jej krátce shrnul.  

[K zasedání se připojil senátor prof. Král, počet přítomných členů je 23, kvalifikovaná většina činí 16 

hlasů, prostá většina činí 12 hlasů.] 

 

2.2. Předseda AS konstatoval, že návrh byl zaslán k případnému projednání níže uvedeným 

komisím: 

 

(a) legislativní komisi, přičemž komise dospěla k závěru, že nemá výhrad proti 

předloženému návrhu. 

 

2.3. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  

 

2.4. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat prostřednictvím aplikace v InSIS, 

a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje změnu Jednacího řádu AS FFÚ.“ 

pro-proti-zdržel se: 23-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Vnitřní předpisy NF VŠE (změna Statutu NF VŠE a Jednací řád VR NF VŠE) 

 

3.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo dr. Vondráčkovi, 

který uvedl důvod návrhu a po obsahové stránce jej krátce shrnul.  

 

3.2. Předseda AS konstatoval, že návrh byl zaslán k případnému projednání níže uvedeným 

komisím: 
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(a) legislativní komisi, přičemž komise dospěla k závěru, že nemá výhrad proti předloženým 

návrhům. 

 

3.3. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  

 

3.4. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat prostřednictvím aplikace v InSIS, 

a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje změnu Statutu NF VŠE.“ 

pro-proti-zdržel se: 23-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

3.5. Předseda AS dále shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat prostřednictvím aplikace v InSIS, 

a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje Jednací řád VR NF VŠE“ 

pro-proti-zdržel se: 23-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

[K zasedání se připojil senátor Matěj Pokorný, počet přítomných členů je 24, kvalifikovaná většina 

činí 16 hlasů, prostá většina činí 13 hlasů.] 

 

 

4. Výroční zpráva o činnosti VŠE za rok 2020 

 

4.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo J. M. prof. 

Machkové, resp. doc. Štěrbové, prorektorce pro strategii, která uvedla důvod návrhu a po 

obsahové stránce jej krátce shrnula. 

 

4.2. Předseda AS konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání níže uvedeným komisím: 

 

(a) finanční komisi, přičemž předseda komise prof. Král sdělil, že komise materiál schválila a 

doporučuje jej AS ke schválení. 

 

4.3. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  

 

4.4. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat prostřednictvím aplikace v InSIS, 

a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje Výroční zprávu o činnosti VŠE za rok 2020.“ 

pro-proti-zdržel se: 23-0-0 (1 nehlasoval) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 
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5. Výroční zpráva o hospodaření VŠE za rok 2020 

 

5.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo J. M. prof. 

Machkové, resp. Ing. Zouharovi, kvestorovi, který uvedl důvod návrhu a po obsahové stránce 

jej krátce shrnul.  

 

5.2. Předseda AS konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání níže uvedeným komisím: 

 

(a) finanční komisi, přičemž předseda komise prof. Král sdělil, že komise materiál schválila a 

doporučuje jej AS ke schválení. 

 

5.3. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  

 

5.4. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat prostřednictvím aplikace v InSIS, 

a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje Výroční zprávu o hospodaření VŠE za rok 2020“ 

pro-proti-zdržel se: 24-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

6. Výroční zprávy pracovišť za rok 2020 

a. VZ o činnosti Centra tělesné výchovy a sportu za rok 2020  

b. VZ o činnosti CIKS za rok 2020  

c. VZ o činnosti Certifikačního ústavu za rok 2020  

d. VZ o činnosti Francouzsko-českého institutu řízení za rok 2020  

e. VZ o činnosti Institutu krizového managementu za rok 2020 

f. VZ o činnosti Institutu oceňování majetku za rok 2020  

g. VZ o činnosti Nakladatelství Oeconomica za rok 2020  

h. VZ o činnosti Správy účelových zařízení za rok 2020  

i. VZ o činnosti Centra informatiky za rok 2020  

j. VZ o činnosti xPort Business Acceleratoru za rok 2020 

 

6.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo J. M. prof. 

Machkové, resp. doc. Štěrbové, prorektorce pro strategii, která uvedla důvod návrhu a po 

obsahové stránce jej krátce shrnula. 

 

6.2. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  

 

6.3. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže 

uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje Výroční zprávy o činnosti CTVS, CIKS, CÚ, IFTG, 

IKM, ICM, NO, SÚZ, CI, xPORT za 2020.“ 

pro-proti-zdržel se: 24-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 
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7. Situační zpráva k rekonstrukcím kolejí Jarov 

 

7.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo Ing. Zouharovi, 

který uvedl důvod návrhu a po obsahové stránce jej krátce shrnul.  

 

7.2. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil. 

 

7.3. Předseda AS dále shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu aklamací hlasovat, a to s výsledkem níže 

uvedeným: 

návrh usnesení: „AS bere Situační zprávu k rekonstrukcím kolejí Jarov na 

vědomí.“ 

pro-proti-zdržel se: 24-0-0 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

  

 

8. Různé 

 

8.1. Předseda AS zahájil projednání bodu „Různé“, přičemž vyzval přítomné ke sdělení, zdali má 

někdo něco k projednání.  

 

8.2. V bodu Různé s vzájemným poděkováním za odpovědnou činnost AS a rozloučením vystoupili 

J. M. prof. Machková, prof. Král, dr. Vondráček, Ing. Prchal, L. Hulínský a na závěr dr. 

Stříteský jako předseda AS. 

 

 

9. Závěr 

 

9.1. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání AS vyčerpán, předseda AS zasedání ve 13:45 

ukončil. 

 

 

 

 

Zapsal:  Ing. Jakub Drábek, Ph.D., dr. Vondráček 

 

 

Schválili: ……………………………. 

  Ing. Marek Stříteský, Ph.D., předseda AS 

 

 

 

…………………………….. 

  Ing. Vojtěch Prchal, místopředseda AS 


